
 
 
 

  

 

 

Aanvraag debat raad: actueel politiek onderwerp 
 
In de raadsvergadering kan onder het agendapunt “debat raad” ruimte worden gegeven voor 
actueel politieke zaken waarover met elkaar kan worden gediscussieerd. Een actueel 
politieke onderwerp moet 48 uur van te voren bij de griffie worden aangekondigd. Enkele 
kenmerken van actuele politieke onderwerpen: 
 

 Het gaat om actuele zaken (zaken die dus niet kunnen wachten op “normale” 
agendering voor een commissie). 

 Er wordt een opiniërend oordeel van raad gevraagd. 

 Het zijn geen technische en/of detaillistische vragen. Om niet iedereen met het 
onderwerp “te overvallen” wordt het onderwerp uiterlijk 48 uur van te voren 
aangekondigd. 

 Het debat wordt aangevraagd door ten minste drie fracties. 
 

Aanvraagformulier: 

 

Onderwerp:  

Fracties:  1. VVD  
2. CDA 
3. PvdA 
4. D66 
5. Lokaal Vitaal 
6. GroenLinks 
7. 
8. 

Korte nadere toelichting op het   
onderwerp: 

Gemeente schittert in afwezigheid!! 
Binnen één week is de gemeente niet verschenen op twee 
zittingen van de Raad van State. Dit kan geen toeval meer 
zijn, er vraagt om uitleg. Over de oorzaak, maar net zo 
belangrijk, hoe gaat dit worden voorkomen. 
 

Toelichting op actualiteit van het 
onderwerp: 

Z.s.m. duidelijkheid te krijgen over de oorzaak en 
maatregelen die dit voorkomen. 
 

Welk opiniërend oordeel wordt 
van de raad gevraagd:  

De indieners verzoeken de gemeenteraad zijn ongenoegen 
uit te spreken over gang van zaken en roept het college op 
onderstaande vragen te beantwoorden om e.e.a. in de 
toekomst te voorkomen: 
 
1. Kunt u ons meenemen hoe dergelijke zittingsafspraken 
bij de gemeente binnen komen en hoe die worden 
verwerkt?  
2. Wat is het tijdsbestek, moment van binnen komen 
zittingsdata, doorlopen in het systeem enz?  
3. Is er controle of dergelijk brieven ook op de juiste 
afdelingen terecht komen/tijdig gelezen/behandeld?  
 



 
 
 

 
4. Worden collegeleden of het college hierover in het  
algemeen persoonlijk geïnformeerd, zo ja op welk moment 
zo nee waarom niet?  
5. Zijn er eerder zittingafspraken gemist bij de RvS of 
andere rechtbanken?  
6. Is er bekend of er andere zittingen aan komen?  
7. Heeft u hierover al contact gezocht met de RvS?  
8. Hebben de overige partners in BUCH hier ook al last van 
ervaren, of sec een “Castricums” probleem?  
9. Heeft de afdeling JZ hier al een verklaring over gegeven?  
10. Kunt u iets zeggen over de verdeling van capaciteit op 
die afdeling m.b.t. diverse partners in de BUCH?  
 

 


